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Grunty gminne czekają na inwestora. (fot. Beata Pierzchała)

Najpierw gminnymi gruntami zainteresowała się szczecińska firma fotowoltaiczna, później
dużo konsorcjum polsko-niemieckie, a teraz spółka z Poznania także wyraziła
zainteresowanie.

Firma Proenergie z Poznania to już trzecia z kolei firma, która chce wydzierżawić w Jeżowie grunty
pod farmę słoneczną. Gmina dysponuje sporymi działkami wzdłuż drogi wojewódzkiej 705 i od strony
lasu. To w sumie ponad 26 hektarów, które zamierza wydzierżawić firmie, która złoży najlepszą
ofertę.

– Podczas najbliższej sesji rady gminy, która się odbędzie jeszcze w październiku,
przedstawię projekt uchwały dotyczący dzierżawy naszych gruntów w trybie
przetargowym na okres 29 lat – informuje wójt Mariusz Guzicki. – W rozmowach
prowadzonych z firmami padła wstępna kwota za dzierżawę jednego hektara 8 tysięcy
złotych. Zastanawiamy się czy taka kwota będzie dobra. Myślę, że podczas dyskusji na



sesji wypracujemy ostateczną propozycję.

Do gminnego budżetu wpłyną spore pieniądze. Samego podatku od nieruchomości może być nawet
kilkaset tysięcy rocznie. Do tego dojdzie jeszcze czynsz dzierżawny, który może wynieść nawet 10-20
tys. złotych rocznie z hektara. Gminie z pewnością będzie się ten biznes opłacał.   

Więcej na ten temat w papierowym "Głosie Skierniewic i Okolicy" z 15  października, który możesz
kupić TUTAJ
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